



NBDAE

A monthly newsletter brought to you by NBDAE

JANUARY 2020

Top stories in this newsletter—We are listening.



[2020 Salary Guide](#) for dental assistants in NB



Scholarship for children of NBDAE members



AGM at the Rodd Inn on May 23, 2020



[A 20/20 Dental Assistant](#) Looking Toward the Future

Dental assistants improve patient care and enhance patient satisfaction in dental offices around the world. Dental assistants are an integral component of any dental practice who are committed professionals that provide quality dental care. March 1-7, 2020 has been designated by the Canadian Dental Assistants Association as the perfect time to acknowledge and recognize this versatile, multi-talented member of your dental team.

Dental Assistants Recognition Week

[March 1-7, 2020](#)

[DARW—March 1 to 7, 2020](#)

2020 Salary Guideline



The member satisfaction survey was overwhelmed with members wanting to have a salary guideline for certified dental assistants working in a general practice in New Brunswick. [See details of the guide.](#) Feel free to share it.

Scholarships for children of NBDAE members



At the 2019 AGM in Moncton, Susie Dignam suggested that NBDAE award scholarships to children of members. The board of directors agreed that it was a great idea. In 2021, we will award 2 scholarships of \$500 each for post secondary education for children of members.

One of the scholarships will be called the Susie Dignam scholarship in recognition of her years of volunteering and devotion to the profession.

Do you have a suggestion for the name of the second scholarship? If you do, give [Bernice](#) the name and why you think this would be a good name. Application forms will be available in May.

2020 AGM at the Rodd Hotel in Miramichi, NB



We are looking forward to a great AGM at the Rodd Hotel at 1809 Water Street, Miramichi, NB E1N 1B2 on May 23, 2020. For accommodations, please call 855-516-1090.

More details will be provided in the upcoming newsletters. We're looking forward to seeing you there.

Dental Assistants Recognition Week - March 1 - 7, 2020



Dental assistants improve patient care and enhance patient satisfaction in dental offices around the world. Dental assistants are an integral component of any dental practice who are committed professionals that provide quality dental care. March 1-7, 2020 has been designated by the Canadian Dental Assistants Association as the perfect time to acknowledge and recognize this versatile, multi-talented member of your dental team.

Please [print the poster](#) and display it proudly in your office where everyone can see it.

NBDAE

bernihoff@nb.sympatico.ca

P.O. Box 2095, Richibucto, NB E4W 5P2

www.nbdae.ca

(506) 876-4662



AADNB

Infolettre mensuelle par AADNB

JANVIER 2020

Sujets importants dans cette infolettre—Nous vous écoutons.



[2020 Guide de salaires](#)
pour assistant(e)s
dentaires certifié(e)s au
N.-B.



Bourses d'étude pour
enfant de membre de
l'AADNB



AGA à l'hôtel Rodd le
23 mai, 2020.



[Un assistant\(e\)
dentaire 20/20](#) Un regard
vers le futur

Les assistant(e)s dentaires, dans le monde entier, améliorent les soins aux patients et intensifient leur satisfaction, lors de leur visite en cabinets dentaires. Les assistant(e)s dentaires sont des professionnel(le)s engagé(e)s qui fournissent des soins dentaires de qualité. Ils/elles font partie intégrante de toute pratique dentaire. La semaine du 1er au 7 mars, 2020 est spécialement désignée, par l'Association canadienne des assistant(e)s dentaires, comme le moment idéal pour remercier et reconnaître ce membre polyvalent de votre équipe dentaire.

La Semaine de reconnaissance
des assistant(e)s dentaires

Du 1 au 7 mars, 2020

Rendez-vous assister à l'activité en cours de la première semaine de mars.

[SRAD—mars 1 au 7,
2020](#)

2020 Guide des salaires



Le sondage de satisfaction des membres était claire que les membres voulaient un guide de salaires pour les assistant(e)s dentaires certifié(e)s au N.-B. et employé(e)s dans un bureau d'une pratique générale. [Voir les détails du guide.](#) Partagez.

Bourses d'étude pour enfant d'un(e) membre de l'AADNB



Pendant l'AGA 2019 à Moncton, Susie Dignam a fait la suggestion d'avoir des bourses d'études pour les enfants d'un(e) membre de l'AADNB. Le conseil d'administration a aimé et adopte la suggestion. En 2021, nous donnerons 2 bourses d'étude de 500\$ chacun pour des études post secondaire pour un enfant d'un(e) membre.

Une des deux bourses d'étude sera nommée la bourse, Susie Dignam en reconnaissance de ses années de bénévole et contribution à la profession.

Avez-vous une suggestion pour le nom de la deuxième bourse? Si oui, dites-le à [Bernice](#) et dites-lui pourquoi. L'application pour les bourses sera disponible en mai.

AGA 2020 à l'hôtel Rodd à Miramichi, N.-B.



Nous avons hâte à l'AGA qui aura lieu à l'hôtel Rodd située à 1809 rue Water, Miramichi, N.-B. E1N 1B2 le 23 mai, 2020. Pour hébergement, veuillez contacter l'hôtel au 855-516-1090.

Plus de détails vous seront fournis dans les prochaines infolettres. Au plaisir de vous voir en grand nombre.

Semaine de reconnaissance des assistant(e)s dentaires - du 1^{er} au 7 mars 2020



Les assistant(e)s dentaires, dans le monde entier, améliorent les soins aux patients et intensifient leur satisfaction, lors de leur visite en cabinets dentaires. Les assistant(e)s dentaires sont des professionnel(le)s engagé(e)s qui fournissent des soins dentaires de qualité. Ils/elles font partie intégrante de toute pratique dentaire. La semaine du 1^{er} au 7 mars, 2020 est spécialement désignée, par l'Association canadienne des assistant(e)s dentaires, comme le moment idéal pour remercier et reconnaître ce membre polyvalent de votre équipe dentaire.

Veuillez imprimer [cette page](#) et l'afficher dans votre bureau où tout le monde peut la voir.

AADNB

bernihoff@nb.sympatico.ca

C.P. 2095, Richibucto, N.-B. E4W 5P2

www.nbdcaa.ca

(506) 876-4662